
Stanowczo sprzeciwiam się wycince drzew w związku z budową linii tramwajowej Meissnera-Mistrzejowice. Drzewachronią mieszkańców przed hałasem drogowym i zanieczyszczeniami powietrza, a ponadto stanowią naturalnąbarierę przed smogiem oraz pełnią funkcję retencyjną, zapewniając jednocześnie cień i regulację temperatury wobszarze miejskim. W związku z tym proszę o naniesienie zmian w projekcie, tak aby w ramach realizacji projektu wjak najmniejszym stopniu ucierpiał ekosystem.
Domagamy się weryfikacji projektu pod kątem ograniczenia wycinki, przesadzeń wielu młodych zdrowych drzew.
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